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  Карма Роду, Життя Роду, Енергія Роду…

Ще п’ять –десять років назад про це мало хто задумувався. Років сорок тому було
не приємно згадувати про рідних. Адже нас очікувала епоха світлого комунізму!
А ще років шістдесят тому згадувати про рідних було небезпечно. І навпаки у
минулому. У багатьох селах поважали свій Рід аж до Жовтневої революції. На
початку двадцятого століття більшовики знищили родові книги селян. Часто
держава своєю діяльністю знищувала зв’язки між поколіннями: масові
переселення людей, репресії…А якщо згадати наслідки Великої Вітчизняної Війни?

Дослідники давно звернули увагу на факт - якщо батьки змінили місце
проживання, фенотип їхніх дітей змінюється. Низькі японці, котрі народилися в
Америці, виростають довгов’язими, а негри з Африки світлішають. Переселенці
втрачали свій Рід. Отже забували родові програми, які дозволяли людям вижити і
процвітати. 

«Втрата коріння» - одна з головних проблем і причин деградації людей.    Це процес
швидкий, на протязі одного століття, і ми зіштовхуємось з його наслідками. Важко
охопити одразу весь їх масштаб. Адже вони одночасно проявляються на різних рівнях
життя. Люди зіштовхуються з різними на перший погляд проблемами: неможливо
налагодити стосунки з коханими, не вдається заробити грошей, в здоровій, за словами
медиків, сім’ї, не народжуються діти …Часто це є наслідки запущеного механізму. Від
того, наскільки реалізована людина в сім»ї, залежить і наскільки реалізує вона себе у
суспільстві. Тому є сенс починати вирішувати багато проблем з сім’ї.

Почнемо з дитинства.

Хорошою вважається та дитина, яка відповідає очікуванням конкретної сім’ї!

Маленька людина хоче, аби її любили, звертали на неї увагу. Інколи цього добивається ,
намагаючись відповідати вимогам батьків. Якщо це не діє, починає робити протилежні
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вчинки. Третього не дано. Далі людина виростає, і у зовнішньому світі для неї є
зрозумілими лише ті ситуації, до яких звикла з дитинства. Яке коло спілкування вибере
ця людина? Яку сім’ю створить? Відповідь проста - або таку ж, у якій виріс, або…ніяку.
Адже в нашому розпорядженні тільки досвід наших батьків, або заперечення цього
досвіду. Перейти на іншу модель поведінки важко, старі шпали накатані.

Натомість у людини, яка знає свій Рід і родові програми є вибір - змінювати негативні
програми Роду і активувати позитивні. Але більшість із нашого покоління навіть не
знають, чи були у їхніх бабусь та дідусів брати та сестри. Ким вони були? Де жили? Чим
славився Рід? Тих, хто міг би розповісти нам про те, як і де жили наші прапрабабці і
прадіди вже немає. Документи, які збереглися з минулого століття – велика рідкість!

Та не все втрачено!

Ми можемо скористатися ресурсами підсвідомості. Швейцарський психолог, психіатр і
філософ Карл Юнг запевняв – у глибинах людської душі живе пам’ять про історію всього
людського роду. Окрім особистих якостей, успадкованих від батьків, живуть у людині і
якості його далеких предків.

Тому різні люди в однакових ситуаціях поводять себе по-різному. Реакція для самої
людини спонтанна, але це не означає, що випадкова. Пояснюється вона звичкою
реагувати на подібні ситуації. Звички формуються в процесі нагромадження досвіду,
який зберігається в підсвідомості. Можна припустити, що ми користуємося досвідом,
нагромадженим на протязі життя. Але як бути з таким фактом: діти, які виросли і
виховувалися у різних умовах, абсолютно не схожі один на одного. Тож ми приходимо у
світ із знаннями про нього! Накопичуємо їх у минулих життях, і зберігаються вони у нашій
підсвідомості. А якщо взяти цілу сім’ю? Працюючи із своєю підсвідомістю можна
встановити зв’язок із Родом. Усвідомити і почати використовувати ті родові програми, які
дали можливість Роду виживати. Знайти і ліквідувати негативні, котрі можуть призвести
чи вже призвели до згортання Роду. У людини з’явиться можливість впорядкувати своє
життя, допомогти дітям (майбутнім також), батькам, братам та сестрам, і навіть внукам.  

Можна уявити певну людини листочком на Родовому дереві. Ми приходимо та йдемо, а
Рід живе. Але чи може дерево жити без листя? Більше того, вчені твердять - кожна
клітина на рівні генетики містить у собі всю інформацію про дерево. І якщо в такій клітині
провести зміни на генетичному рівні, це вплине на все дерево. Аналогічно Рід людський.
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Та якщо років сто тому негативні програми призводили до звертання Роду десь на
сьомому поколінні, на сьогодні негативні програми закінчуються  сумно вже на другому.
Час пришвидшив свій біг. Більшість читачів можуть згадати подібні ситуації, коли в сім’ях
дідусів і бабусь народжувались як хлопчики, так і дівчатка. А ось у третьому поколінні
хлопчиків все меншає і меншає. У нашій практиці був цікавий випадок. Жінка принесла
фотографію чоловіка до і після весілля. До весілля це крупний, життєрадісний чоловік.
Після весілля почав танути на очах. Маючи ріст біля двох метрів важив близько
сімдесяти кілограм. Лікарі не могли знайти причину такого стану. Під час роботи з нею
виявився цікавий факт. Дід чоловіка обіцяв одружитися на дівчині, яка була вже
вагітною. Дитина народилася, але прийшовши з армії дід не дотримався обіцянки,
одружився з іншою. Батько чоловіка повторив вчинок свого батька лише з тою різницею,
що дівчина вирішила зробити аборт, щойно дізналася, що батько збирається одружитися
з іншою. У чоловіка нашої пацієнтки подібних ситуацій не було. Але щойно пара справила
весілля, спрацювали програми прокляття, відправлені на адресу його тата та діда. Тож
знімати руйнівну  програму потрібно було вже з його діда і батька. Ми ні в якому разі не
заперечуємо досягнень офіційної медицини. Але якщо у підсвідомості  людини існують
негативні програми, а частина його енергії постійно йде на погашення енергетичного
боргу, залишеного колись його рідними, про серйозне покращення здоров’я вже не
йдеться.

 Раді, що з’явився спосіб діагностувати та коригувати кармічні родові програми.
Найкраще, коли людина, яка звернулася за допомогою, вчиться це робити самотужки.
Вона використовує власні ресурси, тож у неї не виникає енергетичного боргу перед
зовнішнім середовищем. Окрім того, людина працює зі своїм Родом. Природно
представник Роду не зможе привнести у свій Рід програми, які не співпадають з
призначенням Роду, а отже, руйнують його. Не по силам не дається! У кожного з нас є
шанс стати більш щасливим, успішнішим, допомогти своїм близьким та коханим. Всім
кохання, процвітання та сили Роду!

                                                                              В’ячеслав і Галина Барчукови

http://sila-roda.ucoz.org/

dar8899@yandex.ru
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